
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 27. april 2023

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AB
Hvad mener ministeren om, at 70 timers kameraoptagelser, der dækker et område på 110 
km2 i Vejle Fjord, kun viser en enkelt fisk, og hvad mener ministeren om, at fiskene tilsy-
neladende er forsvundet fra vores indre og kystnære farvande? Hvad mener ministeren, 
at der skal gøres for at forbedre tilstanden? Der henvises til artiklen ”Kommunen trak et 
kamera på bunden af Vejle Fjord i 70 timer - De så kun én fisk”, politiken.dk, den 26. april 
2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT).

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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Offentligt
MOF Alm.del - Samrådsspørgsmål AB
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